
Zápisnica z výborovej schôdze AKK

Dátum a miesto konania schôdze:  20.1. 2024 – Bratislava - Incheba

Účastníci: I. Justová, M. Blažková, K.,Caklová, Z. Kanelloupous-Červenková – osobne, 

                   M.Trnková - korešpodenčne.                  

Program výborovej schôdze:

1. Klubový účet

2. Členstvo v klube

3. Výstavné tituly a Top súťaž

4. Výstavy a propagácia

5. Klubová stránka

6. Deň kokra

1.- P.Justová informovala o obnovení prístupu ku klubovému účtu v pôvodnej Fio-banke. Nakoľko účet bude bez
poplatkov, výbor sa rozhodol nemeniť banku a naďalej ponechať pôvodný účet.

2.-Výbor schválil prijatie dvoch členov ktorí boli už členmi klubu bez zápisného poplatku. P. Kanelloupous- 
Červenková predložila zoznam členov k 20.1. a prevzala od p. Justovej  známky na rok 2024. Postupne ich pošle
členom klubu. Nové podpísané prihlášky založila do zložky matrikára klubu. Všetky prihlášky boli riadne 
vypísané a podpísané so súhlasom o zverejňovaní osobných údajov v plnom rozsahu ako je na prihláške 
uvedené.

3.- P. Justová predniesla návrh na pridanie titulov zadávaných na klubových/špeciálnych výstavách 
organizovaných našim klubom :

Klubový / Špeciálny víťaz mladší dorast.

Klubový / Špeciálny víťaz dorast 

Klubový / Špeciálny víťaz veterán 

BOB-junior

BOB-veterán

Pre hosťujúcich / zahraničných členov ponúknuť možnosť prihlásiť sa do novej súťaže Pes a suka roka -open. 
Podmienky a bodovanie tejto súťaže budú rovnaké ako sú v súťaži Pes a suka roka ktorá ostáva iba pre riadnych 
členov. Výbor schválil tieto zmeny ktoré by mohli prispieť k vyššej účasti šteniatok a veteránov na výstavách 
ako aj k zvýšeniu počtu našich členov klubu a poveril pani Justovú vypracovaním zmien vo výstavnom poriadku.

4.- P. Kanelloupous Červenková sa informovala o výrobe  baneru s logom nášho klubu ktorý bude umiestňovaný
na našich výstavách. Tento sa rozhodla zasponzorovať.

P. Caklová  zabezpečí fotografa na naše výstavy.

Výbor sa rozhodol - podľa záujmu – spracovať Výstavný Katalóg v tlačenej forme a ponúknuť v ňom aj 
inzerciu. Tento bude spoplatnený – 1,- euro  a bude možné ho zaplatiť priamo pri prihlasovaní psa na výstavu 
alebo na výstave. Katalóg spracuje P. Justová a vytlačí P. Blažková.- bezplatne.

P. Kanelloupous- Červenková navrhla pozvať MVDr. Fagu na augustovú výstavu ktorý by mohol vyšetriť očné 
pozadie s atestom, pokiaľ by mali naši chovatelia  záujem. Výbor ju poveril zistiť, či by to bolo možné v termíne
tejto výstavy zo strany pána  MVDr Fagu.

P. Trnková navrhla posielať chovateľom ktorí majú aktuálne vrh pre každé zapísané šteniatko obálku v ktorej 
bude nálepka s logom klubu, vytlačená prihláška do klubu a pozvanie stať sa členom s informáciou o klube a čo 
ponúkame našim členom. Chovateľ pri predaji šteniatka dá túto obálku novým majiteľom. Výbor schválil tento 
návrh a poveril pani Trnkovú realizáciou.



P. Justová vypracuje prezentáciu našich výstav ktoré budú zverejnené na Fb nášho klubu a tiež v katalógu 
klubovej výstavy CZ-Kojice.

5.- P. Trnková postupne dopĺňa a vylepšuje novú klubovú stránku. Po počiatočných technických problémoch sa 
stránka spustila a stále sa na nej pracuje. Určité sekcie sa spustia po kompletnom doplnení, Stanovy po overení 
Ministerstvom vnútra. Nakoľko všetci ešte neposlali podpísané prihlášky so súhlasom o zverejňovaní osobných 
údajov, nevieme čo môžeme uverejniť. Z tohto dôvodu sa nedá všetko spustiť aj keď je to pripravené. Dúfame že
do konca mesiaca sa to dá do poriadku.

6.- P. Caklová navrhla akciu -Deň kokra spojený s guláš party. Bude to nezáväzné stretnutie našich členov, ich 
psíkov, detí a rodiny. Predbežné miesto konania by bolo vo Vajnoroch na jej záhrade pri vajnorskom jazere. 
Bude to možnosť stretnúť sa aj mimo výstav a schôdzí, predať si skúseností s chovom, výstavníctvom, 
poslušnosťou našich miláčikov. Jednoducho prebrať aj veci ktoré nie sú spojené s klubom. Výbor uvítal túto 
akciu a budeme o nej včas informovať.

P. Justová poďakovala výboru za podnetné nápady a iniciatívu. Tiež privítame spätnú väzbu od členov klubu.

Zapísala: Justová Ivona


